
 

Frågor inför årlig miljöuppföljning med Stockholm Vatten och avfall AB 
(SVOA) i samband med kommunstyrelsens klimat- och miljöutskotts 
sammanträde den 14 oktober 2024.  
 

1. Klimat- och miljöutskottet är intresserade av hur miljöarbetet genomförs 
och om det finns en struktur för det, både i kärnuppdrag och i det egna 
interna arbetet. Hur bedriver SVOA miljöarbetet  
a) i verksamhetens kärnuppdrag? 
b) internt inom den egna verksamheten (till exempel nämnden/bolagets 
egna transporter/bilar, inköp, lokaler etc)? 

2. Kan SVOA övergripande berätta om sina underhålls- och 
investeringsplaner framöver i Huddinge kommun. Förväntade 
miljöeffekter av investeringarna t ex minskad påverkan från felkopplingar, 
och övriga relevanta effekter värda att nämna? 

3. Det vore intressant att höra mer om nya tekniker/rutiner för att motverka 
att felkopplingar uppstår, som verkar vara ett problem fortfarande idag. Då 
effekter av felkopplade spillvattenledningar orsakar så stor skada på 
recipienterna ser utskottet ett stort behov av att detta arbete prioriteras.  

4. Hur går arbetet med Huddinges åtgärder i de lokala åtgärdsprogrammen? 
Vad ser SVOA som de största utmaningarna? Och hur hanterar ni 
målkonflikter som uppstår? Invallningen vid Trehörningen är ett exempel.  

5. Vilka miljötrender ser SVOA för recipienter och vattendrag i samhället i 
stort och Huddinge kommun specifikt? T ex övergödning och 
miljö/hälsoskadliga ämnen? Hur ser övervakningen av dessa ut? 

 
 


